
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Via deze nieuwsbrief houden we je op de hoogte van de ontwikkelingsplannen voor natuurgebied 
de Steendert 
 

Onze visie voor de Steendert is om een landschappelijk fraai gebied te ontwikkelen met een hogere biodiversiteit 

waarmee er meer afwisseling en diversiteit komt in de natuurwaarden van de Betuwe. We zien hier een kans voor 

het realiseren van een robuust bos met struweelranden. Hiermee dragen we ook bij aan de Bossenstrategie van 

Rijk en provincie. Het huidige grasrijke gebied krijgt meer afwisseling van bos, struwelen en grasland. Daarbij 

blijft de openheid van het landschap rond de waterplassen behouden, met hun rietkragen en de molen, en wordt 

dit verder versterkt door de jonge opslag (deels) te verwijderen. We willen met verbeterde 

recreatiemogelijkheden omwonenden de ruimte geven om beter van het gebied te kunnen genieten. Dit wordt 

gerealiseerd met wandelpaden en mogelijk met een hondenlosloopgebied. Dit project leidt tot een 

toekomstbestendig en afwisselender gebied voor mens, plant en dier. 
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Stand van zaken 

Op uitnodiging van de Dorpstafel Ophemert, heeft er op 19 april een derde gebiedsbijeenkomst 

plaatsgevonden. Tijdens deze bijeenkomst hebben wij een toelichting gegeven op het inrichtingsplan, en 

was er volop ruimte voor kennis- en informatiedeling.  

De avond werd gestart met een interessante presentatie, gegeven door Albert Vliegenthart. (bewoner 

van Ophemert en ecoloog bij de Vlinderstichting). Hij benadrukte dat een “robuust” bos een grote 

bijdrage kan leveren aan de biodiversiteit in het gebied. Vervolgens hebben wij vanuit Staatsbosbeheer 

de afwegingen bij het plan toegelicht. Na de pauze zijn er vragen beantwoord uit het publiek. Het was 

fijn om in gesprek met elkaar te zijn over de vragen die er leven. Er blijven voor- en tegenstanders van 

het plan en dat gaan we ook niet oplossen. Het is immers een verandering van het landschap wat de een 

mooi of waardevol vindt en de ander niet. Wij denken wel dat we zo goed mogelijk hebben gekeken 

naar alle belangen en wensen en dat er nu een heel mooi plan ligt. 

 

Na deze gebiedsbijeenkomst zijn de laatste onderzoeken afgerond. De resultaten van deze onderzoeken 

en de gemaakte afwegingen resulteren in het inrichtingsplan. Dit plan en de toelichting daarop is terug 

te vinden op de “werk-in-uitvoering”-website van de Steendert: www.staatsbosbeheer.nl/deSteendert 

Hier vindt u ook een lijst met veelgestelde vragen. 

 

Het plan is begin juni besproken met de wethouders Jacoline Hartman en Joke van Vrouwerff. 
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Vervolg 
Om het plan tot uitvoering te brengen zijn vergunningen nodig. Hiervoor worden twee 

vergunningstrajecten doorlopen. Het eerste vergunningstraject is voor het grootste gedeelte van de 

bosaanplant in de Steendert. Dit gebied staat in het bestemmingsplan als natuur, en blijft ook natuur. 

Voor we hier kunnen starten met het aanplanten van bos, is er vanwege archeologische waarden een 

omgevingsvergunning nodig.  

 

Voor 3 percelen in het te realiseren hondenlosloopgebied zal een ‘principeverzoek’ worden ingediend bij 

de gemeente. Deze percelen staat in het bestemmingsplan als “agrarisch met waarden, 

landschapswaarden”. Mogelijk is hier een wijziging in het bestemmingsplan nodig om de gewenste 

werkzaamheden te kunnen uitvoeren. Met dit principe verzoek vragen wij de gemeente of zij positief 

staat tegenover onze plannen voor deze percelen, en zo ja, welke procedure nodig is om de juiste 

vergunning aan te vragen. In dit principeverzoek vragen we de gemeente ook om medewerking aan het 

realiseren van 2 parkeerplaatsen. In de volgende nieuwsbrief hopen we u meer te kunnen vertellen over 

hoe dit verder gaat. 

 

Beheerwerkzaamheden 
Zoals al eerder door Staatsbosbeheer aangegeven, worden dit jaar beheerwerkzaamheden uitgevoerd in 

de Steendert. Zo zal de jonge opslag rond de molen en plassen (deels) worden verwijderd en wordt 

Reuzenberenklauw bestreden met drukbegrazing door schapen. Ook worden de hoge populieren in het 

bestaande bos geoogst. Vanaf 17 juli starten we met het verwijderen van opschot rond de plassen.   

Eerder werd aangekondigd dat de populieren langs de Steendertse Uitweg ook zouden worden 

verwijderd. Deze bomen worden echter door meer diersoorten gebruikt dan eerder was voorzien, zoals 

vleermuizen. Daarom gaan we uitgebreider ecologisch onderzoek doen om hier de juiste keuzes in het 

beheer te kunnen maken.  

 

Mocht u vragen hebben, dan kunt u deze altijd aan ons stellen via onderstaande e-mail: 

dewaarden@staatsbosbeheer.nl 
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